
ORDFÖRANDE 
Lena  
Tinglöf 

 

Här odlar jag  Villatomt i Älvsjö + Mammas 

balkong + Gästhamn Malma Kvarn 

 

Presentation 
När gick du med i föreningen och 

varför? Är medlem i föreningen sedan 

2015. Ville då delta i en social förening för 

att lära mig mer om trädgård, delta i 

kreativa aktiviteter och få möjlighet att 

utöka trädgården antal växter på ett 

ekonomiskt sätt. Blev tipsad att välja HU-

BO då jag var på jakt efter en passande 

lokalförening. 

 

Varför gick du med i styrelsen? Jag har 

alltid varit intresserad av att delta i 

utvecklingen av de föreningar jag genom 

livet deltagit i. Det är både spännande och 

personligt utvecklande. Blir alltid lika glad 

av få uppleva vad en grupp kan 

åstadkomma tillsammans. Min vision med 

vårt styrelsearbete är att behålla den 

härliga  

och generösa gemenskap som föreningen 

har. Jag vill vara med och sprida lusten 

och glädjen med trädgård. Att fler ska 

hitta till oss och vi blir många anmälda 

/aktivitet. Det gör att vi kan unna oss både 

stort antal och bredd av erbjudna 

aktiviteter. Vore roligt att hitta helt nya 

vinklingar och ämnen på föreläsningar – 

trädgård innebär ju så olika saker för oss 

alla. 

 

Var har du ditt trädgårdsliv? Mitt 

trädgårdsliv sker främst hemma i vår 450 

kvm trädgård i Älvsjö där vi bott i 30 år 

och är tredje generation. Det gör att jag är 

extra rädd om och vill bevara det som jag 

kan knyta till en släkting. Här är mitt fokus 

estetisk och funktionell helhet i många 

små och olika rum. Jag är bättre den 

kreativa processen än därefter förvalta allt 

jag hittat på. 

 

Vad uppskattar du mest med ditt 

trädgårdsliv? Vår trädgård ser jag som 

en del av grannars/ passerandes närmiljö 

och gillar de spontana samtal och 

trädgårdsvisningar som ofta sker. Även 

här vill jag sprida inspiration. Detsamma 

gäller för mina andra två mindre 

trädgårdsprojekt; min mammas älskade 

balkong där växterna skänker henne och 

vårdpersonal många goda stunder och 

samtal. Projekt två är gästhamnen Malma 

Kvarn på Värmdö där jag tagit rollen 

värna och utvecklas trivsel för alla våra 

besökare som kommer varje sommar. 



KASSÖR 

Therese 
Disenhed 

 

Här odlar jag  Villatomt i Huddinge + torp i 

Östergötland  

 

Presentation 
När gick du med i föreningen och 

varför? Kan ha varit ca 15 år -16 år 

sedan som jag gick med i föreningen, jag 

har varit trädgårdsintresserad sedan 

barnsben och kändes som det var en 

förening för alla typer av 

trädgårdsintresserade. 

Varför gick du med i styrelsen? Jag 

gick med för att jag suttit i styrelser 

tidigare, kul med styrelsearbete och för att 

det behövdes en kassör. Min vision är att 

föreningen ska vara precis som den är, till 

för alla, för de som är väldigt inriktade 

inom vissa områden och   för det som 

precis blivit med trädgård, ett trevligt sätt 

att få kunskap och dela med sig kunskap, 

träffa trevliga trädgårdsmänniskor 

Var har du ditt trädgårdsliv? Vi har en 

villatomt i Huddinge, där vi även har ett 

växthus, en högst ordinär trädgård, där 

jag försöker hålla den på ''vara roligt, utan 

tvång'' Lite rosor, rabatter, en trevlig 

kökssida där vi ofta på våren har mycket 

lökar, tulpaner, allium, narcisser och en 

del, som har jag planterat det här? Ett 

persikoträd, en Kiwi, lite bärbuskar och ett 

äppelträd finns det också. Vi har även ett 

torp i Östergötland från 1800-talet, där har 

vi lite pallkragar, lite bärbuskar, äppelträd 

vi, försöker hålla de rabatter vi har lite 

gammaldags, samtidigt som det inte ska 

kräva ett ständigt ogräsrensande. 

Vad uppskattar du mest med ditt 

trädgårdsliv? Att bara ''vara'' njuta av min 

trädgård året runt, känna gräs mellan 

tårna, så alldeles för många frön och 

gemenskapen med alla trädgårdsvänner 

är nog det jag uppskattar mest. Vad jag 

gör helst? Sår och förökar gärna växter, 

går på trevliga föredrag och gärna en 

trädgårdsresa lite då och då. 

 

  



WEBMASTER 
Maria  
Fäldt 

 

Här odlar jag  Villatomt i Kynäs 

Presentation 
När gick du med i föreningen och 

varför? Jag har varit medlem i föreningen 

sedan ett par år och gick med för att få ta 

del av all den kunskap som finns samlad 

här och delta i de aktiviteter som 

anordnas.  

 

Varför gick du med i styrelsen? 

Anledningen till att jag gick med i 

styrelsen i år var för att få bättre inblick i 

det arbete som styrelsen lägger ner och 

förhoppningsvis bidra med mina 

kunskaper och en del engagemang. I 

styrelsen är min huvuduppgift att sköta 

webbsidan. 

 

 Min vision är att just HuBo 

trädgårdsförening är den förening man vill 

vara med i. Ett ställe där 

trädgårdsintresserade samlas och hittar 

på roliga saker tillsammans. En 

välkomnande förening med högt 

engagemang och öppet klimat där alla får 

vara med på sina egna villkor.  

 

Var har du ditt trädgårdsliv?  Min 

trädgård är ett pågående 

renoveringsprojekt. Jag flyttade till villa i 

Kynäs 2014, med 1300 kvm tomt på ett 

berg. Det är tydligt att trädgården fått 

varierande uppmärksamhet under de 

nästan 100 år som huset stått på plats. 

Sedan jag flyttade in med familjen har jag 

tagit små steg mot min drömträdgård där 

jag försöker att bevara så mycket som 

möjligt av det som redan finns. Med 

heltidsjobb och familjeliv som konkurrerar 

är min trädgård min plats för rekreation, 

det får ta den tid det tar. Jag vägrar låta 

trädgården bli ett jobb som ska bli klart.  

 

Vad uppskattar du mest med ditt 

trädgårdsliv? Jag är en person som 

älskar att vara utomhus och under 

sommarhalvåret tar jag varje chans att 

vara i trädgården. Ena dagen anlägger jag 

en ny rabatt, nästa går jag bara runt och 

luktar på blommorna, klipper av lite 

överblommat, eller ligger i hammocken 

och läser. Det bästa med min trädgård är 

att det är just MIN trädgård, den är formad 

för att jag ska trivas där. Ja, och 

förhoppningsvis resten av familjen då." 

 

 

  



LEDAMOT 
Jeanette 
Svensson 

 

Här odlar jag  Tumba Villastad 

Presentation 
När gick du med i föreningen och 

varför? För ca 10 år sedan. När mitt 

trädgårdsintresse tog fart på allvar och jag 

upptäckte hur många roliga aktiviteter 

föreningen ordnade. Klart jag ville vara 

med! 

 

Varför gick du med i styrelsen? Jag 

gick i pension i höstas och fick lite tid att 

ägna mig åt saker bara för att de är kul. 

Att bidra till vår fina förening och få 

möjlighet att hänga med alla glada 

trädgårdsintresserade kändes som ett 

självklart val.  

 

Var har du ditt trädgårdsliv? Jag har en 

trädgård i Tumba villastad. En tomt på 

1600 kvm. Den ligger på en höjd så det 

blåser för det mesta. Det och att få 

"poolområdet" att smälta in till 

sekelskifteshuset är mina största 

utmaningar. Jag gillar att odla min jord 

och min mat och där lägger jag ner min 

mesta tid. Blommor har jag mest för alla 

insekter och för "vackerheten" och 

dofterna i trädgården, många av dem är 

självsådda och antagligen ogräs. 

 

Vad uppskattar du mest med ditt 

trädgårdsliv? Vad gör du helst i ditt 

trädgårdsliv? Jag älskar min 

morgonrunda i trädgården och särskilt 

under tiden när det finns mycket bär och 

frukt att plocka. Att gå runt och lukta och 

smaka och fundera på vad jag ska göra i 

trädgården under dagen - det är 

vardagslyx! Ibland tar promenaden flera 

timmar. 

 

 

 

 

 

 

 

  



LEDAMOT 
Lina  
Broman 

 

Här odlar jag  Villatomt i Stuvsta  

Presentation 
När gick du med i föreningen och 

varför? För tre år sen. Jag lockades av 

föreningens utbud av spännande föredrag 

och aktiviteter, och möjligheten att få dela 

trädgårdsintresset med andra entusiaster.  

Varför gick du med i styrelsen? Att vara 

en del av sällskapets gemenskap är fint 

och jag hittar mycket inspiration från 

medlemmarna. Jag gick med i styrelsen 

för att få jag gillar att lägga min energi på 

saker jag brinner för.  

Var har du ditt trädgårdsliv? Min 

trädgård ligger på en kuperad tomt i 

Kynäs/Stuvsta som är på ca 1700 

kvadratmeter. Ungefär hälften av tomten 

består av gräsmatta, medan resten är en 

insynsskyddad backe med ek, björk och 

hassel. Huset vi bor i har en intressant 

historia då det var lanthandeln 'Kynäs livs' 

fram till 70-talet. Idag finns det inte mycket 

kvar som påminner om affären, men det 

är alltid lika trevligt när grannar kommer 

förbi och berättar om sina minnen av att 

handla här. Till utmaningarna i min 

trädgård hör kall lerjord som blir snustorr 

på sommaren, till möjligheterna hör den 

kuperade tomten som omgärdas av mina 

älskade träd som ger skön silande 

skugga. 

Vad uppskattar du mest med ditt 

trädgårdsliv? Det kreativa med att skapa 

och lugnet av att pausa i skuggan och 

lukta på blommorna. Jag älskar att odla 

perenner från frö och att experimentera 

med olika sorters prydnadsträd.  

Jag tycker om att prata växter samt lära 

mig av hur andra odlar och jag ser fram 

emot många intressanta samtal och 

samarbeten med er alla i föreningen.  

Tveka inte att komma fram och säga hej 

när ni ser mig i trädgården eller på 

föreningens aktiviteter! 



LEDAMOT 

Maria 
Korell 

 

Här odlar jag  Segeltorp 

Presentation 
När gick du med i föreningen och 

varför gick du med i styrelsen? Jag har 

varit med i föreningen sedan starten och 

nästan lika länge i styrelsen. Har du gått 

någon kurs i föreningen så har vi 

förmodligen träffats : ) 

 

 

Var har du ditt trädgårdsliv? Tidigare 

hade jag en stor villaträdgård men har nu en 

lägenhet med en liten trädgård på ca 45m2 i 

Segeltorp. 

 

Vad uppskattar du mest med ditt 

trädgårdsliv? Att jag får utlopp för min 

kreativitet är en av de stora vinsterna för 

mig personligen med min trädgård. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



LEDAMOT 
Maria 
Elbrand 

 

Här odlar jag  Villatomt i Vårsta, södra 

Botkyrka 

Presentation 
När gick du med i föreningen och 

varför? För ca 4 år sedan. Mitt 

trädgårdsintresse växte i och med en 

renovering av tomten. Nu kunde jag 

äntligen skapa rabatter och odla mer!  

 

Varför gick du med i styrelsen? Det är 

kul att komma närmare människor med 

samma intresse. Jag hoppas att vi 

fortsätter att genomföra intressanta 

evenemang under hela året. Något jag vill 

jobba för är fler medlemmar från Botkyrka, 

och fler aktiviteter i den delen av 

föreningens upptagningsområde. 

 

Var har du ditt trädgårdsliv? I Vårsta, 

södra Botkyrka. En villatomt mitt i Vårsta 

där huset byggdes 2007 på en skogstomt. 

Tomten har flera etager som vi äntligen 

fick ordning på 2022.  

 

Vad uppskattar du mest med ditt 

trädgårdsliv? Jag komponerar ihop 

perennrabatter, odlar många sorters 

tomater och försöker gynna 

pollinatörerna. Att rensa ogräs är mitt sätt 

att koppla av! 

 

 

 

 

  



KASSÖR  
Sofia 
Lidén 

 

Här odlar jag  Text uppdateras inom kort 

Presentation 


